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Wethouder Wijkhuisen
Toezegging wethouder Wijkhuisen aan de commissie Bestuur 
en Middelen, dd. 29 februari 2024

Geachte raadsleden,

Tijdens de Commissie Bestuur en Middelen van 29 februari jl. hebben enkele raadsleden vragen 
gesteld over de aankoop van grond t.b.v. het realiseren van een gymzaal voor de Theresiaschool. Ik 
heb u hierover een toezegging gedaan, in deze brief leest u mijn antwoord op uw vragen.

Toezegging
U heeft mij gevraagd de mogelijkheid te onderzoeken de aankoop van de grond met enige tijd uit te 
stellen, tot het moment dat het Integraal Huisvestingsplan onderwijs gereed is. Daaruit zou dan de 
noodzaak voor deze aankoop moeten blijken. Ik heb u toegezegd met Klooster Euphrasia (zusters van 
OLV van Liefde van de Goede Herder) contact op te nemen hierover.

Gesprek met klooster Euphrasia
Het klooster meldt dat er een risico ontstaat als inderdaad besloten wordt te wachten tot het IHP 
gereed is. Na de verkoop van alle bouwgrond rond Dennenheuvel, staat gepland (streefdatum 1 juli 
as.) de overdracht van overige gronden aan Dennenheuvel Concept BV. Deze organisatie zal een deel 
van de nieuwbouw en de omliggende terreinen (park, bos, begraafplaats, volkstuinen) in eigendom 
krijgen en gaan exploiteren. Het Klooster benadrukt dat het geen voorwaarden gaat opnemen ten 
aanzien van de gymzaal en besluiten daaromtrent aan de nieuwe eigenaar overlaat.

Capaciteit ruimtes voor gymnastiekonderwijs dorpskern Bloemendaal
Ik hecht eraan u nogmaals te wijzen op de noodzaak voor extra gymnastiekruimte in de kern 
Bloemendaal, voor zowel het basis- als het voortgezet onderwijs. Van de zes scholen in de kern 
(Theresiaschool, Bloemendaalse Schoolvereniging, Bos en Duinschool, Hartenlustschool, 
Bornwaterschool en Josephschool) kan eigenlijk alleen de BSV gebruik maken van een 'eigen' ruimte. 
Daaraan moet direct worden toegevoegd dat deze zaal sterk verouderd en veel te klein is naar de 
moderne maatstaven. Volwaardig gymnastiekonderwijs kan daar niet worden gegeven. De vijf andere 
scholen delen op een of andere manier een gymzaal. Voor alle vijf, voor de een in grotere mate dan 
voor de andere, levert dit uitdagingen op die steeds moeilijker zijn op te lossen. Voor de zowel de 
Bornwaterschool, Josephschool als de Hartenlustschool geldt bovendien dat de beschikbare capaciteit 
te klein is voor de behoefte. In het IHP, waarover op dit moment met de schoolbesturen over 
gesproken wordt en dat in de tweede helft van 2024 naar de raad gestuurd wordt, zal ook aandacht 
aan de capaciteit van gymzalen worden geschonken. Bij voorbaat is al duidelijk dat het (zonder dat we 
de exacte ínhoud van het IHP al kennen) capaciteitstekort in de kern Bloemendaal groot blijft.

Ik vertrouw erop hiermee uw vragen beantwoord te hebben.
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Met vriendelijke groet,

H. Wijkhuisen
Wethouder onderwijshuisvesting


